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Protokół nr 13/X/2015 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Łodzi,  
które odbyło się w dniu 28 października 2015 r.  

w Urzędzie Miasta Łodzi przy ul. Piotrkowskiej 104.  
 
 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 10 radnych, 

obecnych   - 8 radnych, 

nieobecnych   - 2 radnych, tj.:  

1. radny p. Mariusz Przybyła (nieobecny nieusprawiedliwiony),  

2. radny p. Łukasz Rzepecki (rezygnacja z mandatu radnego).  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz.  

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 12/IX/2015. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2015 rok – druk nr 242/2015.  

3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz po stwierdzeniu quorum, na 
podstawie listy obecności radnych, otworzył posiedzenie komisji. Powitał wszystkich radnych 
i zaproszonych gości. Zapytał o uwagi do dziennego porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz stwierdził przyjęcie dziennego 
porządku obrad komisji przez aklamację.  

Ad. 1) Przyjęcie protokołu nr 12/IX/2015. 

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz zapytał o uwagi do protokołu 
nr 12/IX/2015  
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Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz poddał pod głosowanie komisji 
przyjęcie protokołu nr 12/IX/2015.  

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” – jednomyślnie – przyjęła protokół nr 12/IX/2015. 

Ad. 2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2015 rok – druk nr 242/2015.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz o wprowadzenie do bieżącego 
punktu porządku obrad poprosił przedstawiciela Wydziału Budżetu.  

Zastępca dyrektora Wydziału budżetu p. Małgorzata Wojtczak: zreferowała załączono 
do niniejszego protokołu projekt uchwały Projekt uchwały opisany w druku nr 242/2015 
stanowi załącznik nr 4.  

Pytania.  

Radny p. Marcin Zalewski: czy zadanie dotyczące zmniejszenia środków będzie zdjęte 
z realizacji? 

Dyrektor MOSiR p. Eryk Rawicki: jeśli chodzi o Bombonierkę, w budżecie na ten rok 
została zapisana kwota 150 000 zł na wykonanie zadań. Niestety ta kwota nie została 
prawidłowo oszacowana, w związku z tym nie możemy tego zadania prawidłowo wykonać. 
Natomiast mamy problem z oświetleniem awaryjnym. Przenosimy 30 000 zł, a resztę 
zwracamy.  

Radny p. Rafał Reszpondek: czy ta inwestycja będzie planowana w latach kolejnych? 

Dyrektor MOSiR p. Eryk Rawicki: tak oczywiście. Tylko będzie to inna kwota.  

Radny p. Rafał Reszpondek: jaka to będzie kwota? 

Dyrektor MOSiR p. Eryk Rawicki: 230 000 zł.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz poddał pod głosowanie komisji 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2015 rok – druk nr 242/2015.  

Komisja w głosowaniu 7 głosów „za” – jednomyślnie – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2015 rok – 
druk nr 242/2015 

Ad. 3) Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz poinformował, że Wydział 
Edukacji i Wydział Sportu udzieliły odpowiedzi na pytania zadane, na jednym z posiedzeń 
komisji, przez radnego pana Bartosza Domaszewicza. Udzielono odpowiedzi na temat ilości 
sal gimnastycznych oraz boisk na ucznia w podziale na placówki edukacyjne prowadzone 
przez Miasto Łódź.  

Ustalono, że materiał w wersji elektronicznej zostanie przesłany członkom komisji.  
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`Wobec braku innych spraw tym punkcie porządku obrad przewodniczący komisji 
radny p. Jarosław Tumiłowicz zakończył posiedzenie.  

 

 

Komisja przyjęła protokół: 

Jarosław Tumiłowicz 

 

przewodniczący Komisji 

Protokół sporządziła: 

Monika Olejniczak 

 

sekretarz Komisji 

 
 


